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Verslag 

Vergadering Regiegroep (BOT)

Gehouden op 24 september 2018
Opgemaakt door Carlo Zwartendijk
Aanwezig Mark van Stappershoef (voorzitter), Liselotte Franssen, Mark van 

Oosterwijk, Monique van Brederode, Stijn van den Brekel, Arno de Laat, 
Corné de Rooij, Piet Verheijen (tot 21:15), Berry van ’t Westeinde (griffier).  

Afwezig Pernell Criens (zk), Piet Verheijen (vanaf 21:15 uur)

1. Vaststellen agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

2. Vaststellen verslagen regiegroep 
De verslagen van 14 en 28 augustus en 11 september worden ongewijzigd vastgesteld.  
N.a.v. het verslag van 11/9 geeft Corné de Rooij aan overvallen te zijn door de voorgenomen wijze 
van uitvoering van de 'motie handhaving'. Hierop volgt discussie.  
Geconcludeerd wordt dat het uiteindelijke programma voor het bezoek op 27 oktober aan de 
regiegroep wordt voorgelegd. Vanuit de raad zullen Corné de Rooij, Liselotte Franssen en Monique 
van Brederode de bijeenkomst op 22 november mee voorbereiden. 

3. Agenda volgende avond: 09 oktober 2018 en toewijzen voorzitters 
Gesproken wordt over de vraag van Stijn van den Brekel of B02 (regiovisie) niet voor beeldvorming 
geagendeerd moet worden.  
Afgesproken wordt 1) B02 voor oordeelsvorming te agenderen, 2) te bezien of bij het werkbezoek 
aan Traverse op 1/10 gelegenheid is op vragen hierover in te gaan en 3) de griffier met de SP-fractie 
bespreekt hoe zij met hun vragen om kunnen gaan. 
Voor het overige besluit de regiegroep conform het voorstel. 
Op de wijze van bespreking van de begroting wordt bij agendapunt 7 teruggekomen. 

4. Stand van zaken afhandelen moties 
De regiegroep stemt in met de lijst en de daarvan afgevoerde moties.  
N.a.v. het overzicht besluit de regiegroep op verzoek van Corné de Rooij  de eerder al afgevoerde 
motie 'mediation' en, op verzoek van Liselotte Franssen, 'monument De Bocht' weer op deze lijst op 
te zetten. 

5. Planning en BOB-lijst 
De regiegroep bespreekt de overzichten. Bij dit agendapunt stelt Corné de Rooij aan de orde dat hij 
nog steeds behoefte heeft om de 'Proeftuin' oordeelsvormend aan de orde te stellen omdat hij 
informatie heeft ontvangen dat de door de raad vastgelegde uitgangspunten niet in acht zouden zijn 
genomen en meermaals door zijn fractie gestelde vragen niet zijn beantwoord.  
De burgemeester geeft aan dat er hard gewerkt wordt aan dit dossier. 
Na discussie wordt afgesproken dat 1) de CDA-fractie de haar bekende informatie op schrift zet, 2) de 
griffier een afspraak maakt met Tess van der Wiel hierover en 3) op korte termijn de antwoorden op 
de gestelde vragen volgen. 
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6. Memo inclusieagenda 
Stijn van den Brekel geeft aan dat de motie van de raad bedoeld was om mensen uit de doelgroep te 
betrekken en niet alleen belangengroepen. Verder zou hij graag zien dat er bij dit onderwerp op 
locatie wordt vergaderd.  
Besloten wordt 1) het mogelijk te maken dat ook individuen kunnen deelnemen en 2) op locatie te 
vergaderen.  

7. Evaluatie vergaderingen 
Carlo Zwartendijk verzorgt een presentatie. Daaruit komt o.a. naar voren dat er verschillen zijn in 
ideeën en verwachtingen over wat oordeelsvorming inhoudt. Hierover wordt verder gediscussieerd. 
Geconcludeerd wordt dat 1) er vorderingen worden gemaakt, 2) er nog wel veranderingen in 
houding en gedrag en mogelijk ook in de opzet nodig zijn. 
Hiervoor dient ook aandacht te zijn bij de uit te voeren evaluatie. 

De voorzitter geeft in dat kader aan dat er ook nagedacht zou kunnen worden over de rol, omvang en 
voorzitterschap van de regiegroep. Hij kan zich prima voorstellen dat het voorzitterschap door een 
raadslid wordt ingevuld. Ook aan dit onderwerp kan bij de evaluatie aandacht worden besteed. 

N.a.v. de gevoerde discussie wordt t.a.v. de begrotingsbehandeling afgesproken dat dit jaar de focus 
moet liggen op een beperkt aantal onderwerpen, aan de hand waarvan het politieke debat gevoerd 
zal worden.  
De griffier wordt gevraagd voor de nadere vormgeving hiervan een voorstel te doen. 

8. Jaarplanning 2019 
De jaarplanning wordt vastgesteld. Naar aanleiding daarvan wordt gediscussieerd over de belasting 
voor raadsleden als gevolg van het BOB-stelsel en de wijze waarop zij hun achterbannen goed 
betrokken en in positie kunnen brengen en houden. 

9. Wat verder ter tafel komt 
Corné de Rooij merkt op dat eerder het College de 'visie Veertels' heeft vastgesteld, zonder 
bemoeienis van de gemeenteraad. De raad zou daarover geïnformeerd worden, maar dat is niet 
gebeurd. Hij heeft vernomen dat er nieuwe aanvragen zijn en wil dit onderwerp graag agenderen. 
De overige leden kennen die informatie niet en zien geen aanleiding het onderwerp te agenderen. 

De voorzitter sluit om 22:03 uur de vergadering. 

Actielijst bijgewerkt t/m: 24 september 2018 

Nr. Datum Wie? Wat? Vóór

1. 24/9/2018 Griffier Regiovisie spoorboekje beschermd wonen
1. te bezien of bij het werkbezoek aan Traverse op 

1/10 gelegenheid is op vragen hierover in te gaan  
2. de griffier met de SP-fractie bespreekt hoe zij met 

hun vragen om kunnen gaan. 

1/10/2018

2. 24/9/2018 Griffier Overzicht openstaande moties
de eerder al afgevoerde moties 'mediation' en 

9/10/2018



Bladnummer Datum 

3 24-09-2018 

3

Nr. Datum Wie? Wat? Vóór

'monument De Bocht' weer op deze lijst op te voeren

3. 24/9/2018
De Rooij 

Griffier 

Planning en BOB-lijst
1. CDA-fractie zet de haar bekende informatie t.a.v. de 

"Proeftuin" op papier 
2. de griffier maakt een afspraak met Tess van der Wiel 

hierover 

9/10/2018

4. 24/9/2018 Griffier Memo Inclusieagenda
1. Zorgt dat ook individuen uit de doelgroep kunnen 

participeren 
2. Vergaderen op locatie mogelijk maken 

5. 24/9/2018 Griffier Begrotingsbespreking
Voorstel doen voor de nadere vormgeving van de 
begrotingsbespreking. 

9/10/2018

6. 24/9/2018 De Rooij / 
Franssen / 
Van 
Brederode 
/ Griffier 

Handhaving
Het uiteindelijke programma voor de bijeenkomst op 27 
oktober wordt aan de regiegroep voorgelegd. Vanuit de 
raad bereiden Corné de Rooij, Liselotte Franssen en 
Monique van Brederode de beeldvormende 
bijeenkomst op 20 november mee voor.  

--- 


